

臥鋪列車行車時間及車費表

Sleeper Train Schedule and Fare Charts

卧铺列车行车时间及车费表

適用於2026年1月26日及往後出發的車次

For trains departing from 26 Jan 2026 onwards

适用于2026年1月26日及往后出发的车次

逢星期五、六、日、一

Every Friday, Saturday, Sunday and Monday

由香港西九龍出發 From Hong Kong West Kowloon 由香港西九龙出发										
車次 Train 车次	出發時間 Departure time 出发时间	中途站 / 到達時間 Intermediate stations / Arrival time 中途站 / 到达时间								目的地 / 到達時間 Destination / Arrival time 目的地 / 到达时间
G898	20:25	深圳北* Shenzhenbei* 深圳北*	廣州南* Guangzhounan* 广州南*	長沙南 Changshanan 长沙南	石家莊 Shijiazhuang 石家庄					北京西 Beijingxi 北京西
		20:43	21:21	23:32	5:28 ⁺¹					6:53 ⁺¹

由北京西出發 From Beijingxi 由北京西出发										
車次 Train 车次	出發時間 Departure time 出发时间	中途站 / 出發時間 Intermediate stations / Departure time 中途站 / 出发时间								目的地 / 到達時間 Destination / Arrival time 目的地 / 到达时间
G897	21:01	石家莊 Shijiazhuang 石家庄	鄭州東 Zhengzhoudong 郑州东	廣州南* Guangzhounan* 广州南*	深圳北* Shenzhenbei* 深圳北*					香港西九龍 Hong Kong West Kowloon 香港西九龙
		22:07	23:50	6:14 ⁺¹	6:53 ⁺¹					7:13 ⁺¹

* 香港西九龍至廣州南 (包括深圳北) 短途區間不發售車票

* Tickets for short-haul interval between Hong Kong West Kowloon and Guangzhounan (including Shenzhenbei) will not be available

* 香港西九龙至广州南 (包括深圳北) 短途区间不发售车票

站點 Station 站点	公布票價 (人民幣) Published fares (Renminbi) 公布票价 (人民币)			
	成人票 Adult Ticket 成人票 *			
	車廂等級 Class of Travel 车厢等级			
	二等 Second Class 二等	特等 Premium Class 特等	臥鋪 Sleeper Train 卧铺	
	座位 Seat 座位	座位 Seat 座位	上鋪 Upper Berth 上铺	下鋪 Lower Berth 下铺
長沙南 Changshanan 长沙南	¥592	¥1,066	¥1,516	¥1,707
鄭州東 Zhengzhoudong 郑州东	¥998	¥1,796	¥2,554	¥2,875
石家莊 Shijiazhuang 石家庄	¥1,156	¥2,080	¥2,958	¥3,329
北京西 Beijingxi 北京西	¥1,248	¥2,247	¥3,195	¥3,596

臥鋪列車的人民幣執行票價，請參閱12306線上票務平台

For Sleeper Train Implemented Fare in RMB, please refer to the 12306 online ticketing platform

卧铺列车的人民币执行票价，请参阅12306线上票务平台

在售票機購買動臥車票時，系統會隨機分配上或下鋪位。如需選擇鋪位，請透過12306官方網站或手機應用程式、票務櫃位、指定代理或代售點購買車票

System will randomly assign the berth for tickets purchased at the ticket machine. If passengers have preferred berth, please purchase tickets through the 12306 official website or mobile app, Ticketing Counters or Designated Ticket Agents

在售票机购买动卧车票时，系统会随机分配上或下铺位。如需选择铺位，请透过12306官方网站或手机应用程序、票务柜位、指定代理或代售点购买车票

* 車票以人民幣定價，並由中國國家鐵路集團有限公司公佈

港元票價會按匯率變動每月調整，並於每月首日公佈

以港元發售的車票，票價將為購票當月的有效執行票價，可能與乘車當日的票價不同

* Fares are set by the China State Railway Group Co., Ltd. in Renminbi. Fares in Hong Kong Dollars (HKD) are adjusted monthly subject to the prevailing exchange rate

Fares in HKD will be announced on the first day of each month

For tickets sold in HKD, fares will be the effective Implemented Fares of the month, which may be different than the fares on the date of travel

* 车票以人民币定价，并由中国国家铁路集团有限公司公布

港元票价会按汇率变动每月调整，并于每月首日公布

以港元发售的车票，票价将为购票当月的有效执行票价，可能与乘车当日的票价不同



您可掃描二維碼查閱最新的車費表

Please scan the QR code for latest fare chart

您可扫描二维码查阅最新的车费表

臥鋪列車行車時間及車費表

Sleeper Train Schedule and Fare Charts

卧铺列车行车时间及车费表

適用於2026年1月26日及往後出發的車次

For trains departing from 26 Jan 2026 onwards

适用于2026年1月26日及往后出发的车次

逢星期五、六、日、一

Every Friday, Saturday, Sunday and Monday

由香港西九龍出發 From Hong Kong West Kowloon 由香港西九龙出发										
車次 Train 车次	出發時間 Departure time 出发时间	中途站 / 到達時間 Intermediate stations / Arrival time 中途站 / 到达时间								目的地 / 到達時間 Destination / Arrival time 目的地 / 到达时间
G900	20:00	深圳北* Shenzhenbei* 深圳北*	潮汕 Chaoshan 潮汕	廈門北 Xiamenbei 厦门北	寧波^ Ningbo^ 宁波^	杭州東 Hangzhoudong 杭州东				上海虹橋 Shanghai Hongqiao 上海虹桥
		20:18	22:11	23:29	4:07 ⁺¹	6:04 ⁺¹				6:58 ⁺¹

由上海虹橋出發 From Shanghai Hongqiao 由上海虹桥出发										
車次 Train 车次	出發時間 Departure time 出发时间	中途站 / 出發時間 Intermediate stations / Departure time 中途站 / 出发时间								目的地 / 到達時間 Destination / Arrival time 目的地 / 到达时间
G899	20:15	杭州東 Hangzhoudong 杭州东	寧波 Ningbo 宁波	深圳北* Shenzhenbei* 深圳北*						香港西九龍 Hong Kong West Kowloon 香港西九龙
		21:15	22:13	7:07 ⁺¹						7:25 ⁺¹

* 香港西九龍至廣州南 (包括深圳北) 短途區間不發售車票
* Tickets for short-haul interval between Hong Kong West Kowloon and Guangzhounan (including Shenzhenbei) will not be available
* 香港西九龙至广州南 (包括深圳北) 短途区间不发售车票

^ 不發售由寧波站出發的車票
^ Tickets departing from Ningbo Station will not be available
^ 不发售由宁波站出发的车票

站點 Station 站点	公布票價 (人民幣) Published fares (Renminbi) 公布票价 (人民币)			
	成人票 Adult Ticket 成人票 *			
	車廂等級 Class of Travel 车厢等级			
	二等 Second Class 二等	特等 Premium Class 特等	臥鋪 Sleeper Train 卧铺	
	座位 Seat 座位	座位 Seat 座位	上鋪 Upper Berth 上铺	下鋪 Lower Berth 下铺
潮汕 Chaoshan 潮汕	¥210	¥380	¥674	¥771
廈門北 Xiamenbei 厦门北	¥303	¥547	¥804	¥917
寧波 Ningbo 宁波	¥597	¥1,077	¥1,558	¥1,765
杭州東 Hangzhoudong 杭州东	¥682	¥1,230	¥1,840	¥2,082
上海虹橋 Shanghai Hongqiao 上海虹桥	¥769	¥1,387	¥2,122	¥2,399

臥鋪列車的人民幣執行票價，請參閱12306線上票務平台
For Sleeper Train Implemented Fare in RMB, please refer to the 12306 online ticketing platform
卧铺列车的人民币执行票价，请参阅12306线上票务平台

在售票機購買動臥車票時，系統會隨機分配上或下鋪位。如需選擇鋪位，請透過12306官方網站或手機應用程式、票務櫃位、指定代理或代售點購買車票
System will randomly assign the berth for tickets purchased at the ticket machine. If passengers have preferred berth, please purchase tickets through the 12306 official website or mobile app, Ticketing Counters or Designated Ticket Agents
在售票机购买动卧车票时，系统会随机分配上或下铺位。如需选择铺位，请透过12306官方网站或手机应用程序、票务柜位、指定代理或代售点购买车票

* 車票以人民幣定價，並由中國國家鐵路集團有限公司公佈
港元票價會按匯率變動每月調整，並於每月首日公佈
以港元發售的車票，票價將為購票當月的有效執行票價，可能與乘車當日的票價不同

* Fares are set by the China State Railway Group Co., Ltd. in Renminbi. Fares in Hong Kong Dollars (HKD) are adjusted monthly subject to the prevailing exchange rate
Fares in HKD will be announced on the first day of each month
For tickets sold in HKD, fares will be the effective Implemented Fares of the month, which may be different than the fares on the date of travel

* 车票以人民币定价，并由中国国家铁路集团有限公司公布
港元票价会按汇率变动每月调整，并于每月首日公布
以港元发售的车票，票价将为购票当月的有效执行票价，可能与乘车当日的票价不同



您可掃描二維碼查閱最新的車費表

Please scan the QR code for latest fare chart

您可扫描二维码查阅最新的车费表



12306官方網站或手機應用程式

12306 official website or mobile app

12306官方网站或手机应用程序

此時間及票價只供參考，以購票時系統顯示為準

This timetable and fare table are for reference only. Please refer to ticketing system at the time of purchase

此时间及票价只供参考，以购票时系统显示为准

臥鋪列車行車時間及車費表

Sleeper Train Schedule and Fare Charts

卧铺列车行车时间及车费表

適用於2026年1月26日及往後出發的車次

For trains departing from 26 Jan 2026 onwards

适用于2026年1月26日及往后出发的车次

逢星期二、三、四

Every Tuesday, Wednesday and Thursday

由香港西九龍出發 From Hong Kong West Kowloon 由香港西九龙出发										
車次 Train 车次	出發時間 Departure time 出发时间	中途站 / 到達時間 Intermediate stations / Arrival time 中途站 / 到达时间								目的地 / 到達時間 Destination / Arrival time 目的地 / 到达时间
G896	20:00	深圳北* Shenzhenbei* 深圳北*	贛州西 Ganzhouxi 贛州西	南昌東 Nanchangdong 南昌东	杭州東 Hangzhoudong 杭州东					上海虹橋 Shanghai Hongqiao 上海虹桥
		20:18	22:07	23:42	6:04 ⁺¹					6:58 ⁺¹

由上海虹橋出發 From Shanghai Hongqiao 由上海虹桥出发										
車次 Train 车次	出發時間 Departure time 出发时间	中途站 / 出發時間 Intermediate stations / Departure time 中途站 / 出发时间								目的地 / 到達時間 Destination / Arrival time 目的地 / 到达时间
G895	20:15	杭州東 Hangzhoudong 杭州东	南昌東 Nanchangdong 南昌东	贛州西 Ganzhouxi 贛州西	深圳北* Shenzhenbei* 深圳北*					香港西九龍 Hong Kong West Kowloon 香港西九龙
		21:15	23:44	5:21 ⁺¹	7:07 ⁺¹					7:25 ⁺¹

* 香港西九龍至廣州南 (包括深圳北) 短途區間不發售車票

* Tickets for short-haul interval between Hong Kong West Kowloon and Guangzhounan (including Shenzhenbei) will not be available

* 香港西九龙至广州南 (包括深圳北) 短途区间不发售车票

站點 Station 站点	公布票價 (人民幣) Published fares (Renminbi) 公布票价 (人民币)			
	成人票 Adult Ticket 成人票 *			
	車廂等級 Class of Travel 车厢等级			
	二等 Second Class 二等	特等 Premium Class 特等	臥鋪 Sleeper Train 卧铺	
	座位 Seat 座位	座位 Seat 座位	上鋪 Upper Berth 上铺	下鋪 Lower Berth 下铺
贛州西 Ganzhouxi 贛州西	¥338	¥609	¥893	¥1,017
南昌東 Nanchangdong 南昌东	¥562	¥1,013	¥1,467	¥1,663
杭州東 Hangzhoudong 杭州东	¥879	¥1,583	¥2,401	¥2,714
上海虹橋 Shanghai Hongqiao 上海虹桥	¥966	¥1,740	¥2,683	¥3,031

臥鋪列車的人民幣執行票價，請參閱12306綫上票務平台

For Sleeper Train Implemented Fare in RMB, please refer to the 12306 online ticketing platform

卧铺列车的人民币执行票价，请参阅12306线上票务平台

在售票機購買動臥車票時，系統會隨機分配上或下鋪位。如需選擇鋪位，請透過12306官方網站或手機應用程式、票務櫃位、指定代理或代售點購買車票

System will randomly assign the berth for tickets purchased at the ticket machine. If passengers have preferred berth, please purchase tickets through the 12306 official website or mobile app, Ticketing Counters or Designated Ticket Agents

在售票机购买动卧车票时，系统会随机分配上或下铺位。如需选择铺位，请透过12306官方网站或手机应用程序、票务柜位、指定代理或代售点购买车票

* 車票以人民幣定價，並由中國國家鐵路集團有限公司公佈
港元票價會按匯率變動每月調整，並於每月首日公佈
以港元發售的車票，票價將為購票當月的有效執行票價，可能與乘車當日的票價不同

* Fares are set by the China State Railway Group Co., Ltd. in Renminbi. Fares in Hong Kong Dollars (HKD) are adjusted monthly subject to the prevailing exchange rate
Fares in HKD will be announced on the first day of each month
For tickets sold in HKD, fares will be the effective Implemented Fares of the month, which may be different than the fares on the date of travel

* 车票以人民币定价，并由中国国家铁路集团有限公司公布
港元票价会按汇率变动每月调整，并于每月首日公布
以港元发售的车票，票价将为购票当月的有效执行票价，可能与乘车当日的票价不同



您可掃描二維碼查閱最新的車費表

Please scan the QR code for latest fare chart

您可扫描二维码查阅最新的车费表